
Bestyrelsesmøde Hvidovre bordtennis
3/10-2023 - kl. 18.00 - 20.00

Tilstede: Victor, Nils, Lars, Vanda, Torben og Kim

Afbud: Marianne og Mariette

Referent: Kim

Referent næste møde:

En der starter med L eller M

Dagsorden.

1. Nyt fra formanden
● Der er kommet tilbud ang. idrætskurser.
● Kommunen har modtaget ansøgning fra klubben ang. talentpulje.
● Der kan søges tilskud til alle over 60 år i klubben. Torben sørger for

BAT60+ spillerne (evt. i DGI regi) DIF og DGI’s forenings pulje.
● Jeppe er stoppet i Bordtennis DK.

Viktor orientere om vækstpulje, ang. drift af foreninger (Jeppes
tidligere opgaver).har været spild af tid.

Lars fortæller om møder ifm. vækstteams.

2. Nyt fra kassereren

Intet nyt, Kasser ikke tilstede

3. Årshjulet (herunder haltider)
● Ungdomsstævne netop afholdt
● Oktober 2023: Invitation til klubtur sendes ud.

Ribe stævne tænkes som klubtur i starten af 2024 (9-10-11 januar).

● November 2023: Budget udarbejdes af Viktor og Mariette.
●
● December 2023: Senior Juleturnering mandag d. 18/12-2023.

Medlemmerne skal have opgaver ifm. at arrangere turneringen.

● December 2023: Juleturnering Ungdom 21/12-2023.
● Februar 2024: Evt. veteran klubtur til Stockholm uge 7 el. 8 2024.



4. Klubtøj

Nyt tøj bliver Inzone til herre, damer og ungdom. det forventes at komme i
midt i novembe., Ny tøjsponsor bliver Café Victoria i 2024/2025

Kim: Tager sig af tøj-kontakt ang. prøvemodeller, str. prøve dage i klubben.

Hans fra BTEX er kontaktperson.

5. Venteliste
● Vi tilbyder alle på venteliste at prøvetræne. Vi kan ikke tilbyde at spille

på hold, men vi kan tilbyde at spille stævner.

Vi kan ikke oprette flere hold med vores faciliteter.

● Torben undersøger om der er mulighed for at udvide trænings
tidsrummet torsdag til kl. 19 i dansborghallen (kælder). så man evt.
kan starte et begynderhold dér.

● Liselotte tilbydes senior B medlemskab, overføres fra Bat60+ til Senior
B

6. Eventuelt
● Torben og Kim skal have adgang til foreningsportalen.
● Ventilations problemer i kælderen i frihedens idrætscenter,

Fugten er meget høj, kan ses på borde, bat, bolde, vægge osv.

gulvlisterne falder af fordi pudsen slipper væggene.

CO2 følere er placeret forkert (Vanda).

Lars T tager fat i halinspektøren og evt. kommunen.

● Der er kommet indbydelse til at oprette serie 5 hold (Vanda).

Dato for nyt møde

9. november 2023


